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بررسی نیازهای حوزه آب و فاضلاب مراغه و عجبشیر با حضور معاون وزیر نیرو

نیازهای حوزه آب و فاضلاب ۲ شهرستان مراغه و عجبشیر با حضور معاون وزیر نیرو، نماینده مردم در خانه ملت،

فرمانداران مراغه و عجب شیر و تعدادی از مسئولان اجرایی این شهرستانها مورد بررسی قرار گرفت و دستور لازم برای

رفع برخی از آنها صادر شد.

معاون استاندار آذربایجان شرقی و فرماندار ویژه شهرستان مراغه در حاشیه این جلسه گفت: تعدادی از نیازهای مراغه که رفع آنها خارج از حیطه وظایف شهرستان و استان است،

در این جلسه مطرح، و با تعدادی از آنها موافقت شد.

«امین امینیان» با اشاره به موافقت معاون وزیر نیرو با تخصیص آب برای شهرک صنایع غذایی و شهرک گلخانه ای مراغه، افزود: پیش از این حجم آب تخصیص یافته به شهرک

شیلات این شهرستان ۱۰۰ لیتر بر ثانیه بود و در این جلسه با افزایش ظرفیت آن موافقت شد.

به گفته وی مشکلات تعدادی از واحدهای صنعتی بخش کشاورزی که در زمینه تکمیل زنجیره تولید فعالیت دارند هم مطرح، و موافقت مسئولان امر برای رفع این مشکلات جلب

شد.

فرماندار مراغه با ابراز امیدواری نسبت به عملیاتی شدن تخصیص آب به این بخش ها در روزهای آینده، اضافه کرد: در بخش آب شرب نیز برخی از نیازهای شهرستان از جمله

تامین آب شرب تعدادی از روستاهای بخش سراجو و همچنین شهرک امام حسن (ع) شهر مراغه هم به دستور معاون وزیر نیرو نیاز داشت که موافقت ایشان در این زمینه ها

جلب شد.

«امینیان» با بیان اینکه معاون وزیر در این جلسه با حفر سه حلقه چاه با اهداف پدافند غیرعامل در مراغه موافقت کرد، افزود: دستور لازم برای احداث مدول سوم تصفیه خانه

فاضلاب شهر مراغه با سرمایه گذاری بخش خصوصی هم در این جلسه صادر شد.

نماینده مردم مراغه و عجبشیر: توسعه بدون آب امکانپذیر نیست

نماینده مردم مراغه و عجبشیر در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه توسعه بدون آب امکانپذیر نیست، گفت: معاون وزیر نیرو طی سالیان گذشته در این شهرستان ها حضور

نیافته بود و سفر ایشان به منطقه بسیاری از نیازها را برطرف می کند.
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«سیدفرید موسوی» با تاکید بر اینکه جلسات کارشناسی مربوط به امور آب مراغه و عجبشیر پیش از این برگزار شده و مشکلات حوزه آب ۲ شهرستان احصا شده بود، افزود: در

جلسه امروز برخی از مسایل با مساعدت مدیریت امور آب آذربایجان شرقی حل شد و برای برخی دیگر نیز (در سطح ملی) دستور لازم را اخذ کردیم.

وی ادامه داد: برای نمونه تکمیل پایاب سد قلعه چای عجبشیر به دستورهایی در سطح ملی نیاز داشت که در این جلسه مطرح، و موافقت معاون وزیر نیرو جلب شد.

«موسوی» به تخصیص آب به صنایع تبدیلی و موافقت با احداث مدول سوم تصفیه خانه فاضلاب مراغه در این جلسه هم اشاره، و بیان کرد: مشکلات آبرسانی به شهرک امام

حسن(ع) و شهرک الهیه مراغه هم پس از سال ها کشمکش، در این جلسه مطرح، و راهکارهایی برای آنها ارایه شد.

به گفته وی کمبود آب در برخی از روستاها به مسایل اجتماعی منجر شده و بر همین اساس در این جلسه نیازهای حوزه آبرسانی روستایی به ویژه در عجبشیر مطرح شد تا تصمیم

لازم اتخاذ شود.

به گزارش روابط عمومی فرمانداری ویژه شهرستان مراغه، «محمد جوانبخت» معاون وزیر نیرو و مدیرعامل و رییس هیات مدیره شرکت مدیریت منابع آب ایران امروز، به مراغه

سفر کرد و جلسه بررسی مشکلات حوزه آبی این شهرستان ها حدود سه ساعت به طول انجامید.

گفتنی است «جوانبخت» در حاشیه این جلسه و در گفت وگو با خبرنگاران به کاهش ۴۵ درصدی بارندگی در سطح کشور اشاره کرد و از هموطنانمان خواست تا مدیریت مصرف

آب را بیش از پیش جدی بگیرند.
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